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1. Mötets öppnande 

 Ordförande Maja Bäckvall öppnade mötet.  

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes med tillägg av en meddelandepunkt under punkt 7 

(FUGA).  

 

3. Fastställande av röstlängd 

 Röstlängden fastställdes.  

 

4. Val av justeringsperson tillika rösträknare 

 Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Kristin Johannesson.  

 

5. Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes.  

 

6. Uppföljning, per capsulam-beslut 

Genom per capsulam-beslut har Alexandra Petrulevich valts till ordinarie 

representant och Constanze Ackerman till suppleant i FUGA.   

 



7. Meddelanden 

 a) FUGA 

FUGA har nu haft sitt första möte, och det som enligt fakultetens 

verksamhetsplan ska prioriteras är den avancerade nivån. 

Doktorandrepresentanten i gruppen försökte också lyfta in viktiga frågor för 

doktorander i gruppens arbete. 

 

b) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 

Man har åter inrättat en studieplan för forskarutbildningsämnet Indologi med 

inriktning mot jämförande indoeuropeisk språkforskning.  

 

c) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 

Man diskuterar en gemensam lösning för fakulteten för att möjliggöra för små 

institutioner att spara pengar för att kunna utlysa doktorandtjänster, vilket idag 

är svårt då institutionerna inte tillåts spara överskott mellan budgetår.  

     Man arbetar också vidare med noder, som är tänkt att knyta ihop forskning 

med avancerad nivå.  

 

d) Doktorandnämnden 

Doktorandnämnden planerar att ordna en träff med universitetets nya rektor, till 

vilket också fakultetsrådsordförandena ska bjudas in.  

     Man pratade också om universitetets årsredovisning. Nytt för i år har varit att 

studentrepresentanter har fått vara med redan i skrivprocessen, och man har 

därför inte fått möjlighet att lämna ett separat utlåtande i efterhand. Kåren har 

ändå gjort skrivit en kommentar, där Doktorandnämnden bidragit med 

kommentarer om det som rör doktorander.  

     Under mötet rapporterades också om några rapporter, varav ”3 blir 2”, i 

vilken det föreslås att de tre myndigheter som idag sköter högskolan ska bli två 

(en granskningsmyndighet och en servicemyndighet). Kåren har ett svar till 

detta där man främst tar upp problemen med att omvärldsbevakningen och 

kvalitetsgranskningen riskerar att minska.  

     Den 27/4 är det dags för doktorandgasque, om vilken det har gått ut separata 

mejl.  

 

e) HSDU 

Under senaste mötet pratade man om att området inte kommer att ge Junior 

Faculty egna medel, då man anser att denna verksamhet bör rymmas inom 

ramen för SALT.  

 

f) Jämställdhetsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Man har inte haft något möte sedan senaste HDR-mötet. 

Doktorandrepresentanten i gruppen ska åka på en nationell konferens om 

jämställdhet inom forskarutbildningen.  

 

g) Jämställdhetsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten 

Ingen rapport.  

 

h) Doktorandombudsmannen 

Ingen rapport.  

 



i) Institutionerna  

Institutionen för idé- och lärdomshistoria 

Institutionen har tagit in nya doktorander.  

 

Institutionen för lingvistik och filologi 

Institutionen har infört en ny rutin för utlysning av doktorandtjänster där 

institutionens olika forskarutbildningsämnen själva utlyser tjänster då de har 

ekonomiskt utrymme för det.  

     Institutionsrepresentanten meddelade också att man diskuterar vad som 

händer då en doktorand på utbildningsbidrag är sjuk, och huruvida man har rätt 

till prolongation för detta även på utbildningsbidrag. Detta diskuterades kort 

under mötet och det framgick att man på andra institutioner får förlängning.  

 

Litteraturvetenskapliga institutionen 

Man har anställt en ny lektor i retorik, och utlyst en doktorandtjänst knuten till 

ett projekt om läsforskning.  

 

Institutionen för moderna språk 

Institutionen har antagit en ny doktorand i spanska. Man har också fått extra 

KoF-medel, som troligen i första steget kommer att användas till en kortare 

postdok-tjänst.  

 

Institutionen för ABM 

Det pågår diskussioner om formen för seminarierna, bland annat gällande 

nyligen införda informellare diskussionsmöten som komplement till de högre 

seminarierna. 

 

Institutionen för nordiska språk 

Doktorandföreningen har skrivit ett förslag till institutionsstyrelsen där man 

föreslår att disputerade får 6 månaders postdok-tjänst. Förslaget bemöttes 

positivt, men inga beslut är fattade.  

     Under nästa vecka ska man få besök av doktorander i ämnet från Stockholm, 

Göteborg och Södertörn.  

 

j) SALT 

Ingen rapport.  

 

k) Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Enligt tidigare meddelande från Alva Dahl valda man vid det senaste 

professorsanställningsärendet i rekryteringsgruppen att inte göra någon 

sammanställning av de sökandes handledningsmeriter, då bara en av de sökande 

till tjänsten ansågs kunna komma ifråga.  

 

l) Rekryteringsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten  

Rekrytering pågår av en lektor i konstvetenskap och en i egyptologi. Man har 

också påbörjat rekryteringen av två professorer. Den 24/5 hålls öppna 

docenturföreläsningar.  

 

m) Bibliotekssamverkan H 

Ingen rapport.  



 

n) Övriga meddelanden 

Ett nytt forum, Forum för Afrikastudier, har inrättats och Vera Wilhelmsen, 

Institutionen för lingvistik och filologi, är doktorandrepresentant i forumets 

styrelse.  

 

Maja Bäckvall meddelade att hon sitter med i en arbetsgrupp för 

professorsprogrammet på Språkvetenskapliga fakulteten, och att arbetet nu 

börjat. 

 

HDR:s styrelse informerade kort om den informationsträff man planerar, och 

visade upp ett förslag till informationsmaterial som kommer att tryckas snart.   
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Ordförande 

Maja Bäckvall 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Sekreterare    Justeringsperson 

Jannie Teinler   Kristin Johannesson 


